
Wij als bewonersgroep willen graag verder met de gemeente, we denken dat we
met elkaar een goed gedragen plan kunnen maken maar dan moeten wel alle
mogelijkheden zorgvuldig onderzocht worden. De planning is daarvoor
geformuleerd, echter is de wethouder bij de tweede bijeenkomst hier al van
afgeweken. We willen natuurlijk wel serieus genomen worden. We willen op een
snelle efficiënte manier met elkaar communiceren, met elkaar nadenken op basis
van gegevens, zodat er een gedragen plan komt. Deze manier van werken komt
overeen met het recente voorstel van de wijkraad Schadewijk, waar gesproken
wordt over betrokken bewoners die in thema groepen bijeenkomen. Dit gaat
natuurlijk alleen werken als die betrokken bewoners echt serieus genomen
worden. We verzoeken de raad om de wethouder te houden aan de afgesproken
procedure. We willen verder met het afgesproken plan van aanpak bij stap 2. Op
dit moment hebben we stap 1, elkaar meenemen in de basis, afgerond, we
moeten nu aan stap 2, wat zijn de knelpunten, beginnen.

Ons doel is om samen goede voorstellen te bedenken, gedragen door de
bewoners en omwonenden. Een plan waarbij we vooral rekening houden met de
verkeersveiligheid in de woonwijk. Een plan waarbij we zoeken naar een
bebouwing die passend is voor de locatie. Ons uitgangspunt is het verkeer door
de woorrwijk zoveel rnogelijk te beperkerr. Het plarr varr aarrpak zoals
afgesproken tijdens de eerste vergadering had het samen onderzoeken van de
mogelijkheden als uitgangspunt. Nu wordt de afgesproken procedure helemaal
niet meer gevolgd.

We zouden graag zien dat de wethouder z'rjn afspraken aan ons nakomt. De
afspraak waarin we samen met het team van de wethouder een door de wijk
gedragen plan zouden formuleren dat uiteindelijk aan de wethouder
gepresenteerd zou worden. We willen samen met de gemeente tot een
constructieve optimale oplossing komen voor het bouwplan zoals de bedoeling
was en geformuleerd werd tijdens de eerste vergadering toen de 9 stappen van
aanpak zijn vastgesteld.

Dank U wel.

Namens de bewonersgroep,

Hildo Offenberg



Oss, 1 juni 2017

Vorig jaar oktober heb ik U, raad van Oss toegesproken over het bouwproject op

de hoek Singel 40-45 - Kapelsingel. Het resultaat van die avond was dat we
samen met de gemeente tot een goede gedragen oplossing zouden komen. Het
heeft geleid tot een aantal overleg momenten met het team van de wethouder.
Ik wil met U onze ervaringen delen over de gang van zaken tijdens deze
vergaderingen.

Tijdens het eerste kennismaking overleg op 2 november zijn we samen met de
wethouder tot een plan van aanpak gekomen. De eerste vergadering met de
wethouder was dan ook veelbelovend, we hebben samen een plan van aanpak
samengesteld waar we allemaal achterstonden. Wij als bewoners hadden hier
een positief gevoel over.

Het plan van aanpak was opgebouwd uit 9 zorgvuldíge bedachte stappen waarin
we met elkaar zouden beginnen met een leeg grasveld en al brainstormend tot
een gedragen plan zouden komen. Het plan was om met tussenpozen van twee
tot drie weken in overleg met elkaar te gaan, zodat we op een termijn van 4
maanden klaar zouden zijn.

De eerste vergadering waarop we aan het werk gingen was op 30 november, in

maart zou het plan klaar zijn en gepresenteerd worden aan de wethouder. De

tweede vergadering, die in eerste instantie voor de kerst gepland was, liet echter
op zich wachten, het team van de wethouder had veel meer tijd nodig als
voorbereiding op de tweede vergadering. De tweede vergadering vond pas plaats
op 22 maart. Tot onze verassing was de wethouder bij deze vergadering
aanwezig en presenteerde hij een compleet afgerond plan, volledig tegen de 9
zorgvuldig bedachte stappen in. We kregen helemaal niet de gelegenheid om te
brainstormen.

Wij zijn welwillende mensen maar we voelen ons op dit moment buitenspel
gezet. Wij vinden het heel fijn dat we de gelegenheid krijgen om mee te denken
over de invulling van nieuwbouw op locatie Soos, wij als betrokken bewoners
maken ons vooral zorgen over de verkeersveiligheid in onze wijk, de veiligheid
voor onze kinderen, de leefbaarheid. In het laatste plan van de wethouder wordt
hier weer volledig aan voorbij gegaan.


